

THE FIFTH COLUMN

THE CANADIAN STUDENT JOURNAL OF ARCHITECTURE
LA REVUE CANADIENNE DES ETUDIANTS EN ARCHITECTURE

Dear Reader,

On behalf of the Editorial Board of The Fifth Column, I am pleased to release the numbers three and four of our fifth volume, a double issue entitled "Utopia/Utopie." I hope this issue will follow successfully the path led by our past double issues, "Canadian Architecture," and "The Selected Writings of Peter Collins." "Utopia/Utopie" also marks an almost complete staff change, and an increased participation of both students and the architectural community in the making of this journal. I hope you will enjoy this issue and look forward to hear suggestions and comments from you. I thank you for your continued support and participation.

Chère(e) lecteur/rice,

Au nom de comité de rédaction du The Fifth Column, je suis heureux d'annoncer la publication des numéros trois et quatre du cinquième volume, intitulés "Utopia/Utopie." J'espère que ce numéro sera digne de la tradition des numéros doubles qui a débuté avec "Une Architecture Canadienne," et "The Selected Writings of Peter Collins." "Utopia/Utopie" a aussi été créée par une toute nouvelle équipe et un nombre accru de collaborateurs étudiants et membres de la communauté architecturale. J'espère que ce numéro vous plaira, et attend vos commentaires et suggestions. Je vous remercie pour votre assiduité comme lecteur et collaborateur.

Stephen Silverman
EDITORIAL BOARD
COMITE DE REDACTION